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Abstract (en)
The method includes the step of generating an initialisation cell (IC), that comprises a number of t-bits that include a time flow information, and
a number of i-bits that include an index information, for a task to be executed. The generated initialisation cell is entered into a free cell (CC) of a
contention unit (PCU), that stores such a cell for each task to be executed by the processor (CPU). The t-bits of time information of all cells of the
contention unit are compared to determine the task with the smallest time flow information. If the detected task does not coincide with the previously
determined task, an interrupt (IRINW) is generated to the processor, to initiate the execution of the task. The time information pref. represents the
time interval in which the task has to be completed, and the index information pref. points to the task control block of the data processing system.

Abstract (de)
Eine Einrichtung und ein Verfahren zur Verarbeitung einer Mehrzahl von Tasks durch einen Prozessor einer Echtzeit-Datenverarbeitungsanlage, in
welcher jedem Task gemäß seiner Dringlichkeit dynamisch eine Priorität zugeordnet wird, nach welcher die Tasks durch einen Prozessor verarbeitet
werden. Hiefür ist für jeden zu verarbeitenden Task das Erstellen einer Initialisierungszelle (IC) mit einer Anzahl von t- und i-Bits und das Eintragen
dieser Initialisierungszelle in eine freie Zelle (CC) einer Contention-Unit (PCU) vorgesehen. Die in den t-Bits enthaltenen Zeitablaufinformation aller
Zellen (CC) der Contention-Unit (PCU) werden untereinander verglichen, um jenen Task zu ermitteln, welcher die kleinste Zeitablaufinformation
enthält. Falls der ermittelte Task nicht mit dem zuvor ermittelten Task übereinstimmt, wird an den Prozessor ein Interrupt-Signal (IRINW) gesendet,
um die Verarbeitung dieses neu ermittelten Tasks einzuleiten. <IMAGE>
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